
15.06.2020

Andrejs – Jau otro gadu liela daļa Zvejn

Jau otro gadu liela daļa Zvejniekciema ielu grimst tumsā. Jauki jau ir, ka izveido
apgaismotas gājēju ielas, bet gribētos tomēr lai atjauno nopostīto apgaismojumu
Celtnieku, Draudzības, Lapu, Ganību, Enkuru ielā, jo šo (un varbūt vēl kādu ) ielu
iedzīvotāji spiesti pārvietoties kabatas lukturīšu gaismā. Reiz jau mums solīja, ka
apgaismojums tiks salabots, bet vēl neredzam nekādu darbību šajā jomā. Kad gaidāmas
kādas izmaiņas?


